

See you online: https://www.facebook.com/events/149856810551196, Prague 9:30 /Taipei 15:30, AUGUST 4th

The 2021 Czech-Taiwan online Forum "Dialogue on Progress towards Gender Equality" covers issues such as women in politics, gender mainstreaming, gender equality in research and innovation, as well as equal marriage rights in both countries.

Our Czech speakers include Ms. Markéta Adamová, Member of Parliament and TOP09 Chairperson, Mr. Zdeněk Hřib, the Prague Mayor, Ms. Michaela Krausová, Member of the Prague City Assmebly, Ms. Marcela Linková, Head of Department of Gender Sociology of Czech Academy of Sciences and Mr. Czeslaw Walek, Prague Pride Chairperson. From Taiwan there are Ms. Lin Ching-yi, Women Empowerment Ambassador at Large, Ms. Ku Hui-yin, Senior Ececutive Officer of the Department of Gender Equality of the Executive Yuan, Ms. Jennifer Lu, Gender Equality Commissioner of the Executive Yuan and CEO of Taiwan Equality Campaign. This event is in partnership with Prague Pride and Taiwan Equality Campaign, jointly organized by the Prague City Hall and the Department of Gender Equality of the Executive Yuan of the Republic of China (Taiwan).

2021 臺捷性別平等進程對話將探討女性參政、性別主流化、研究創新中的性別平等及婚姻平權等相關議題。

講者包括捷克眾議員暨 TOP09 政黨主席 Markéta Adamová、布拉格市長賀吉普(Zdeněk Hřib)、布拉格市議員 Michaela Krausová、捷克國家科學院社會學研究所性別與科學中心主任 Marcela Linková、布拉格驕傲(Prague Pride)主席及捷克人權及少數族群部前次長 Czeslaw Walek 先生及我國婦女賦權無任所大使林靜儀、行政院性別平等委員暨彩虹平權大平台執行長呂欣潔及行政院性別平等處參議辜慧瑩。活動由布拉格市政府及中華民國(臺灣)行政院性別平等處共同舉辦,並感謝 Prague Pride 及彩虹平權大平台協助。

Dialogue on Progress towards Gender Equality Czech Republic and Taiwan 臺捷性別平等進程對話

4th August

Organizer 主辦單位

Department of Gender Equality, Executive Yuan, Republic of China (Taiwan)

中華民國(臺灣)行政院性別平等處 Prague City Hall, Czech Republic 布拉格市政府

Time	Program
Moderator	Martin Churavý 布拉格市國際關係暨禮賓處長
主持人	Head of International Relations and Protocol
	Prague City Hall
	Opening 開幕致詞
Tainai	Ms. Lin Ching-yi 婦女賦權無任所大使林靜儀
Taipei 15:30–15:50	Women Empowerment Ambassador at Large
13.30-13.30	Republic of China (Taiwan)
Prague	
09:30–09:50	Mr. Zdeněk Hřib 布拉格市長賀吉普(預錄影片)
07.30 07.30	Mayor of the Prague City
Taipei	Group Photo 合照
15:50–16:00	
_	
Prague	
09:50–10:00	TTT
Taipei	Women in Politics 婦女多政
16:00–16:50	Ms. Marketa Adamová 捷克眾議員暨 TOP09 政黨主席
	Member of Parliament of the Czech Republic
Prague	
10:00–10:50	Topic: TBC (20 mins) 講題待確認
	Ms. Lin Ching-yi
	Women Empowerment Ambassador at Large
	Republic of China (Taiwan)
	Topic: Taiwan's Women in Politics (20 mins)

Time	Program
	Q&A(10 mins)
	Gender Mainstreaming Policy 性別主流化政策
	Ms. Ku Hui-Yin 行政院性別平等處參議辜慧瑩
	Senior Executive Officer
	Department of Gender Equality, Executive Yuan, Republic
	of China (Taiwan)
Taipei	Topic: Gender Mainstreaming In Taiwan(20 mins)
16:50–17:40	Ms. Marcela Linková 捷克國家科學院社會學研究所性別
D	與科學中心主任 IL 1 CD 4 CC 1 1C:
Prague	Head of Department of Gender and Science
10:50-11:40	Institute of Sociology, Czech Academy of Sciences
	Topic: TBC (20 mins) 講題待確認
	Pre-recorded video 布拉格市市議員(預錄影片)
	Ms. Michaela Krausová
	Member of the Prague City Assembly
	Equal Marriage Rights 婚姻平權
	Mr. Czeslaw Walek 布拉格同志驕傲節主席
	Prague Pride Chairman
	Former Deputy Minister of Human Rights and Minorities
Taipei	Topic: TBC (20mins) 講題待確認
17:40–18:30	Ms. Jennifer Lu
Decorate	行政院性別平等會委員暨彩虹平權大平台執行長呂欣潔
Prague 11:40-12:30	Gender Equality Commissioner
11.40-12.30	Administrative Yuan, Taiwan
	Chief Executive Officer of Taiwan Equality Campaign
	Topic: How's the LGBT community in Taiwan after we
	had marriage law after two years? (20mins)
Taipei	Q&A with journalists and participants
18:30–18:40	
Prague	
12:30-12:40	